
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

Mødet starter kl. 17.15 – Velkommen! 
 

1. Godkendelse af dagsorden. (2 min.) 
- Godkendt 

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. (2 min.) 

- Godkendt 
 

3. Bestyrelsens forretningsdagsorden. (10 min.)  
Godkendelse af forretningsdagsorden (B) 

 
I forlængelse af sidste møde, hvor vi gennemgik punkter til vores forretningsdagsorden, skal 
der tages beslutning så vi kan få den iværksat. 
Thomas udsender i den forbindelse et bilag fredag den 17/11, som I bør læse inden mødet. 
- Denne gennemgås 

- Nyt: Elevrådet indkaldes ifm. Planlægning af dagsorden 

- Overvejelse omkring at lave en læsevenligversion af referatet – beslutningen om 
formen vedtages til næste møde 

- Punkt vedr. styrelsesvedtægt skal tilføjes 
- Forretningsdagsordenen er godkendt 
 

4. Elevrådet. (20 min.) 
Beslutning om struktur for samarbejdet med elevrådet omkring opbygning af dagsorden. (B) 
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE.  
Onsdag den 22/11 2023 kl. 17.15 – 19.30. 
  
Personalerummet på Peter Willemoesskolen. (Benyt den indgang udenfor - som er midt på 
biblioteket og støder op til vinduespartierne ved personalerummet). 

 
Deltagere:  
Thomas Pedersen  
Jannie Sandholt Jensen  
Heidi Jensen  
Christina Lønberg Sørensen  
Michael Ribau-Storm 
Kirstine Lykke Raben  
Lasse Tajmer  
Elevrådsrepræsentanter:   
Per Brodersen (7B, formand) 
 
Afbud:  Tanja Clausen 
 
Ikke afbud:  Allan Khalil (9B, næstformand), Christina Anita Christiansen, Zainab Abdullah 
 
 
 

 



 
 
  Side 2 af 3 

I forbindelse med udarbejdelse af dagsorden ønsker vi (Thomas, Lasse og Kirstine) at 
inddrage elevrådet. Dette for at give eleverne medindflydelse på dagsordenen i forhold til 
punkter fra elevrådet. Vi forestiller os at formanden deltager cirka 10 minutter, fremadrettet 

når vi laver de kommende dagsordner.  
– Dette er godkendt af bestyrelsen 
 
-Opfølgning på UMR og trivselsundersøgelse 
- Der er ikke arbejdet videre med det 

 
-Rengøringsplan mikroovn. 
-6. klasse laver en plan for dette 

 
-Orientering fra Formand og næstformand 

- Der er arbejdet videre på retningslinjerne for et ”Prome” for afdeling 2 
- Der mangler dato mv. for arrangementet 
- Der er et ønske om at klokken i blok syv justeres ift. lyd 
- Arbejdslokale til eleverne er lavet i blok syv efter ønske 

Information fra Rettighedsrådet:  

- Rettighedsrådet har deltaget i Børnetopmøde i København 
- Fokus var på børns trivsel og fritidsaktiviteter 

- Rettighedsrådet ønsker at lave en undersøgelse af elevernes fritidstilbud ud fra en 
projektplan 

- Rettighedsrådet har arbejdet med mobning – der er udarbejdet en ny Antimobbe- 

strategi på skolen. Denne skal præsenteres for Skolebestyrelsen til næste 
bestyrelsesmøde 

- På dialogmødet d. 23.11.23 præsenterer Thomas årshjulet for Rettighedsrådet 
 

5. Hvilken form skal vores fremtidige principper have? (20 min.) 

Kirstine kommer med et kort oplæg om muligheder i forhold til kommende principper. 

Hvordan ønsker vi at principperne skal se ud og hvad er vigtigt, f.eks. korte og præcise 

brugbare principper, der kan fungere i praksis? 

 

Det ønskes drøftet: 

 

 Hvem henvender vores principper sig til? 

- Vil det give mening, hvis principperne fremadrette deles op i en forældre, personale og 

elevdel? 

 

 Hvordan synliggør vi skolens principper (Aula, møder)? 

- Disse er gennemgået på afdelingsmøde/fællesmøde, og der er kommet bud fra 

personalet ift. princippet 

- Vi har brug for en øget tydelighed omkring skolens principper 

- Pt. Har vi løbende tilsyn med principperne 

 

 Hvordan tages princippet i brug på skolen/kommer ud i klasserne? 

- Det vurderes at skolen ikke er god nok til at få principperne ud til eleverne generelt. 

 



 
 
  Side 3 af 3 

- Punktet sættes på som et beslutningspunkt til næste møde 

Pause. Kl. 18.10 (15 min.) 

 
6. Godkendelse af næste års budget. (30 min.) 

Thomas gennemgår skolens budget og bestyrelsen skal tage stilling til godkendelse af det 

fremlagte budget. (B) 

- Det er vigtigt at nærlæse budget bla. på baggrund af elevtal 

- Gennemgang af den nye tildelingsmodel 

- I kommende skoleår har vi overkapacitet af personale på baggrund af færre klasser 

- Vi har pt. Betalingsforpligtelser på 16 børn til specialklasser 
- Det skønnes at skolen kommer af med en stor del af underskuddet  

- Budget godkendes (der skal udarbejdes et kort skriv ift. fremtidige udgifter – 

præsenteres i januar måned) 

 

7. Revidering af årshjul. (15 min.) 

Vi gennemgår årshjulet og sikrer at alt ser ud som det skal. 

(se vedhæftet bilag) 

Punktet udskydes 
 

8. Orientering fra: (10 min.) 

 

a. Ledelse 

- Personale, elevråd og skolebestyrelsesmedlem skal deltage i Skoleudviklingssamtale 

- D. 28.11.23 er der ansættelsessamtaler vedr. pædagogstillinger til SFO-en 

- Der er ved at blive sat legetårn op på legepladsen. Legepladsinspektøren skal godkende 

projektet før ”Eventyrstien” kan tages i brug 

- Der er udarbejdet et udkast til en ny Antimobbe - strategi. Bestyrelsen skal godkende 

dette 

 

b. Formand 

Status på madordningen? Michael - noget nyt omkring salg af skolemad? 

- Michael tager kontakt til Ebberup ift. madordningen. Følger op hos Willemoesmad  
 

Hvem deltager i Dialogmødet i morgen? 

- Der er 5 personer tilmeldt 

 

c. Personale 

 

9. Eventuelt (10 min.) 
Der er f.eks. mulighed for at kommentere omkring bestyrelsens brev til Borgmesteren og hans 
tilbagemelding. 
- Sagen er ikke færdigdrøftet 

 
 

Tak for i aften – næste bestyrelsesmøde er den 11. januar 2024 – Vi ses! 
 
 


